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Vragen van de PvdA fractie aan BenW 

Ond: ontbreken blindengeleidelijnen  in centrumgebied Rolde  

 
 

Wij hebben op 10 maaart 2016 schriftelijke vragen aan uw college gesteld over  het ontbreken 

van blindengeleidelijnen  in het pas  gerenoveerde centrumgebied van Rolde. 

In uw beantwoording bent u ingegaan op de overwegingen die daaraan ten grondslag liggen. 

Uit uw antwoorden konden we afleiden dat u onze mening deelt dat de procesgang niet 

bepaald de schoonheidsprijs verdient.  

Wellicht was dat voor uw college reden temeer  om onze vraag,  om alsnog  

blindengeleidelijnen aan de brengen,  positief te benaderen. U deed de toezegging om extern 

bureau Visio te benaderen om een advies uit te brengen en een plan te maken. 

Sindsdien hebben wij niets meer van u gehoord. Langs andere kanalen hebben wij vernomen 

dat u in juni 2016 een gesprek heb gevoerd met Visio en enkele plaaatselijke 

ervaringsdeskundigen.  In september 2016 zou Visio, naar verluidt,  een advies met 

verschillende opties aan u hebben uitgebracht. 

In  februari is het laatste contact geweest tussen gemeente en Visio.  

 

Wij drongen vorig jaar aan op een actieve houding van uw college. Wij refereerden aan het 

betreffende VN verdrag en aan de nieuwe wet over toegankelijkheid van openbare ruimten en 

gebouwen. U beschouwde onze vragen als directe aansporing om er alsnog werk van de 

maken.  

 

Wij zijn danig teleurgesteld dat u nog steeds blijft sollen met de belangen van de visueel 

gehandicapte medeburger. 

 

 

Vragen: 

 

1. waarom hebt u de gemeenteraad niet op de hoogte gehouden over de voortgang, temeer 

    omdat er klaarblijkelijk obstakels zijn; 

2. waarom weet bureau Visio een half jaar na dato nog steeds niet wat uw bevindingen zijn  

    t.a.v. het rapport; 

3. waarom houdt u de overige deelnemers aan het gesprek met Visio - lokale ervaringsdeskun- 

    digen - niet op de hoogte van de stand van zaken ? 

3. waarom is de uitvoering van voorzieningen voor  visueel gehandicapten niet gecombineerd 

    met het laatste opleveringswerk van het centrumplan, enkele maanden geleden; 

4. mocht het zijn dat geen van de opties die Visio heeft voorgesteld zich verdraagt met het  

    shared space concept, danwel in uw ogen een te zware financiële wissel trekt, waarom deelt 

    u dat dan niet met de gemeenteraad, zodat wij in ieder geval met elkaar  richting 



    kunnen bepalen een duidelijkheid verschaffen ? 

5. bent u bereid om het rapport van Visio per ommegaande aan de gemeenteraad   

    en aan andere betrokkenen te verstrekken ? 
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